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Sjednica je pocela 22. jula u 12 sati i 40 minuta.
Sjednici Je predsjedavao Ivan Brajovic, predsjednik Skupstine, a Jednim 

dijelom sjednice, zbog sprijecenosti predsjednika, predsjedavali su 
naizmjenicno Branimir Gvozdenovic i Genci Nimanbegu, potpredsjednici 
Skupstine.

Predsjednik Skupstine je podsjetio da je ovo sjednica u redovnom 
zasijedanju posvecena premijerskom satu i posianickim pitanjima i obavijestio 
da je dnevni red sjednice:

PREMIJERSKI SAT i POSLANICKA PITANJA

U okviru premijerskog sata, pitanja predsjedniku Viade postaviii su
poslanici:

1. Branimir Gvozdenovic, oviasceni predstavnik Kluba poslanika 
Demokratske partije socijaiista Crne Gore:

„Koje ce aktivnosti Vlada Crne Gore predloziti ill sprovesti kako bi se 
obezbijedio kontinuitet dobrih rezultata u turizmu ostvarenih u prethodnom 
periodu, koji su Crnu Goru, prema izvjestajima i prognozama renomiranih 
medunarodnih organizacija i institucija iz oblasti turizma, svrstali medu 
prepoznatijive i najbrzerastuce turisticke destinacije u svijetu? Sta ce konkretno 
podrazumijevati treci paket mjera koji Viada najavijuje i mogu li se privrednici 
koji posiuju u sektoru turizma i pratecim i komplementarnim djeiatnostima 
nadati podrsci koja ce im pomoci (omoguciti?) nastavak otezanog poslovanja u 
novonastaloj situaciji?"

Dusko Markovic, predsjednik Viade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je 
komentarisao Branimir Gvozdenovic, a predsjednik Viade je odgovorio na 
komentar.

2. Dr Budimir Aieksic, oviasceni predstavnik Kiuba posianika 
Demokratskog fronta:

„Da ii Viada Crne Gore intenzivno radi na unijacenju Crnogoraca (sto je u 
funkcijt promjene identiteta pravosiavnog stanovnistva na prostoru danasnje 
Crne Gore}?

Na to jasno ukazuje odiucnost Viade Crne Gore da iz ove zemlje eiiminise 
Srpsku pravoslavnu crkvu (najstariju instituciju na ovom prostoru, gdje ona 
egzistira od 1219. godine), o cemu najboije svjedoci usvajanje neustavnog i
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diskriminatorskogZakona oslobodi vjeroispovijesti, usmjerenog iskijucivo protiv 
Srpske pravoslavne crkve, na oduzimanje njene imovine i nasilnu promjenu 
njenog kanonsko-pravnog statusa. Ovu tezu potvrduje i Vasa najnovija izjava o 
svetosaviju, kao i odnos vlasti u Crnoj Gori, iskazivan u kontinuitetu u posljednjih 
dvadesetakgodina, prema jasnim stavovima poglavara svih pravoslavnih crkava 
u svijetu da je u Crnoj Gori Srpska pravoslavna crkvajedina kanonska i istorijska 
crkva. Tvrdnju da Vasa Vlada sprovodi projekat unijacenja Crnogoraca 
potkrepljuje i cinjenica da od 2011. godine princa Nikolu Petrovica korumpirate 
milionima evra narodnog novca, po nasem misljenju, zbog toga sto je 
rimokatolik, dok su ostali brojni potomci mitropolitsko-gospodarske kuce 
Petrovica, koji su kao i njihovi preci ostali vjerni pravoslaviju, ostali bez bilo kakve 
pomoci podrske od strane ove drzave?"

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.
Dusko Markovic, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao dr Budimir Aleksic, a predsjednik Vlade je odgovorio na komentar.
3. Mr Rasko Konjevic, predsjednik Kiuba poslanika Socijaidemokratske 

partije Crne Gore:
„Zasto su Vlada i vladajuca vecina odbile zakonske prijedloge 

Socijaidemokratske partije koji se odnose na smanjenje stope PDV-a za 
turisticku i ugostiteijsku djelatnost zbog cega vec cetiri godine je prisutna 
cinjenica o privilegovanim hotelijerima koji imaju povlasceni poreski status; lex 
specialis o neobracunavanju kamata tokom trajanja moratorijuma i zakonski 
prijedlog o obezbjedivanju garantnih sema za finansiranje ugrozenih privrednih 
subjekata i djelatnosti tokom Kovid krize? Da li je Vlada razmatrala finansijske 
rezultate ukijucivanja privatnih zdravstvenih ustanova usistemjavnogzdravstva 
i kako objasnjavate cinjenicu da je jedna privatna bolnica, prema zvanicnim 
podacima, Fondu za zdravstveno osiguranje u jednoj godini za lijecenje 4. 318 
pacijenata fakturisala vrijednost od sest miliona eura? To znaci da lijecenje 
nasih osiguranika u toj bolnici gradani placaju skoro tri puta vise nego u opstim 
bolnicama ill oko dva ipo puta vise nego u Klinickom centru. Prosjecna faktura 
lijecenja u javnim zdravstvenim ustanovama je oko 440 eura, a u toj privatnoj 
ustanovi oko 1.300 eura?“

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.
Dusko Markovic, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao mr Rasko Konjevic, a predsjednik Vlade je odgovorio na komentar.
4. Ervin Ibrahimovic, oviasceni predstavnik Kiuba poslanika Bosnjacke 

stranke, Koalicije „Albanci odiucno" (FORCA, DUA i Albanska alternativa) i 
Hrvatske gradanske inicijative:

„Da li je Vlada uradila procjenu kakve ce posljedice izazvati kriza izazvana 
pandemijom virusa korona po nasu ekonomsku stabilnost do kraja fiskalne 
godine, kako bi omogucila odrzivost javnih finansija i, shodno tome, nastavak 
redovnih isplata zarada, penzija i socijalnih davanja?"
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Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj fortni.
Dusko Markovic, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor Je 

komentarisao Ervin Ibrahimovic, a predsjednik Vlade Je odgovorio na komentar.
5. Mr Boris Mugosa, predsjednik Kiuba posianika Socijaldemokrata Crne 

Gore i Liberaine partije Crne Gore:
„RJesavanJe stambenog pitanja Jedan Je od kijucnih izazova sa kojim se 

suocavaju miadi ijudi. U kojoj fazi reaiizacije je projekat, odnosno modei 
rjesavanja stambenog pitanja miadih koji Je najavijen krajem prosle godine?

U pitanju je, prema inicijalnoj najavi, modei gradnje stanova na citavom 
prostoru drzave, koje bi finansiraia drzava iii sa privatnim partnerom. Navedeni 
stanovi bi se miadim ijudima odredeni period davaii na koriscenje, uz 
povlascenu kiriju."

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.
Dusko Markovic, predsjednik Viade, odgovorio Je na pitanje. Odgovor Je 

komentarisao mr Boris Mugosa, a predsjednik Viade Je odgovorio na komentar.
5. Srdan Milic, oviasceni predstavnik Kiuba posianika SNP - DEMOS:
„S obzirom da Je cijena izgradnje soiarnih fotovoitnih eiektrana od 2010. 

do 01. 01. 2019. godine manja za 84 % kopnenih vjetroeiektrana za 49 %, a od 
2012. godine cijena za litijumsko-jonske eiektrane niza za 75 %, interesuje me 
zasto Viada Crne Gore, u kontinuitetu, sprovodi politiku u ovoj oblasti na nacin 
kojije suprotan interesima gradana Crne Gore?

KoJi konkretno efekti su, nakon usvajanja zakonodavne osnove za 
izgradnju eiektrana na obnovijive izvore energije (OIE), ostvareni za:

a) gradane Crne Gore,
b) drzavu Crnu Goru i
c) investitore?
U dijelu odgovora na pitanje o efektima, dostaviti Informaciju o ukupno 

isplacenim subvencijama viasnicima svih oblika eiektrana na OiE po vlasnicima 
i godinama. Takode, dostaviti odgovor o ukupno obracunatim, napiacenim 
sredstvima u budzetu Crne Gore po viasnicima eiektrana na OIE. Trece, dostaviti 
informaciju o prosjecnoj cijeni uvoza eiektricne energije po godinama od 2010. 
godine."

Odgovor na pitanje posianik zahtijeva i u pisanoj formi.
Dusko Markovic, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor Je 

komentarisao Srdan Miiic, a predsjednik Vlade Je odgovorio na komentar.
7. Mr Aieksandar Damjanovic, predsjednik Posebnog kiuba posianika:
„Kako Vlada Crne Gore gleda na enormnu neusaglasenost detaijnih 

urbanistickih planova „Budva centar - izmjene i dopune" i „Becici‘' sa planskim 
dokumentima viseg reda, cime se krsi zakon i da li Vlada Crne Gore, u funkciji 
sprecavanja ovog organizovanog kriminala, planira da proglasi zabranu gradnje 
na tom podrucju, u skladu sa zakonom, imajuci u vidu i odiuku o izradi Plana 
generalne regulacije Crne Gore?"
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Dusko Markovic, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je 
komentarisao mr Aleksandar Damjanovic, a predsjednik Vlade Je odgovorio na 
komentar.

Predsjednik Skupstine Je obavijestio da Je Drzavna izborna komisija 
podnijela IzvJestaJ o popuni upraznjenog poslanickog mjesta sa Izborne liste 
„Sigurnim korakom! DPS - Milo Oukanovic" i da Je, podnosenjem Izvjestaja 
Drzavne izborne komisije, zapoceo poslanicki mandat Drasku Vucinicu.

* * *

SJednica Je prekinuta u 16 sati i 05 minuta, a nastavijena u 16 sati i 15
minuta.

Preslo se na dio posvecen poslanickim pitanjima.

Poslanik Milutin Dukanovic intervenisao Je proceduraino i, u ime Kluba 
poslanika Demokratskog fronta, zatrazio da se odiozi postavijanje pitanja 
potpredsjedniku Vlade za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministry 
poljoprivrede i ruralnog razvoja zbog nedostatka televizijskog prenosa.

Predsjedavajuci Branimir Gvozdenovic saopstio Je da u Kolegijumu 
predsjednika Skupstine nije biio zahtjeva u odnosu na televiziski prenos, da Je 
prenos sJednica Skupstine obezbijeden putem online streamings, a zatim 
obavijestio da nastavijaju rad po utvrdenom redosljedu postavijanja pitanja.

Mr Milutinu Simovicu, potpredsjedniku Vlade za ekonomsku politiku i 
finansijski sistem i ministry poljoprivrede i ruralnog razvoja, poslanicka pitanja 
postavili su:

1. Poslanik mr Aleksandar Damjanovic:
„Da li ste zadovoijni nacinom na koji se odvija realizacija ekonomskog 

drzavijanstva, ko su investitori u investicione projekte u turizmu, koJi su na listi 
razvojnih projekata i ko Je do dana 20.07. 2020. godine dobio crnogorski pasos 
u ovom projektu i na bazi kojeg ulaganja?"

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje dao Je mr Milutin Simovic, potpredsjednik 

Vlade za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministar poljoprivrede i 
ruralnog razvoja, a mr Aleksandar Damjanovic Je komentarisao odgovor.

2. Poslanik mr Rasko Konjevic:
„Ministarstvo poljoprivrede i ruralnog razvoja Je prije vise od pet godina 

dodijelilo kredite iz Abu Dabi fonda u vrijednosti od preko tri miliona dolara 
kompanijama Vektra i Milkraft. Tada Je Javno obecano da ce ovi projekti
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obezbijediti razvoj poljoprivrede i sumarstva na sjeveru Crne Gore. Svaka kritika 
ovih projekata docekivana je kao „protivljenje“ razvoju Crne Gore.

Nakon skoro sest godina od dodjele kredita za koje jegarantovala drzava, 
postavijam Vam sljedeca pitanja:

- Koliko zaposlenih je u ovim kompanijama na dan 01.7.2020. godine?
- Koliko Je poreza uplaceno u periodu od sest godina od strane ovih 

kompanija? Da li kompanije imaju poreski dug?
- Da li se krediti vracaju shodno planu otplate kredita?"
Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje dao Je mr Milutin Simovic, potpredsjednik 

Vlade za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministar poljoprivrede i 
ruralnog razvoja, a mr Rasko Konjevicje komentarisao odgovor.

3. Poslanica mrAleksandra Vukovic:
„Koliko Je Vlada do sada ulozila u Kolasin kroz kapitalne projekte? Sto se 

trenutno radi i sto su buduci planovi?"
Odgovor na poslanicko pitanje dao Je mr Milutin Simovic, potpredsjednik 

Vlade za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministar poljoprivrede i 
ruralnog razvoja, a mrAleksandra Vukovic Je komentarisala odgovor.

4. Poslanik Luid SkreIJa:
„Da li je u dugorocnom planu rada Vlade predvidena valorizacija izdasnih 

poljoprivrednih, turistickih i istorijskih potencijala Saskog bazena sa Saskim 
Jezerom kao centralna i skoro netaknuta prirodna vrijednost ne samo za 
podrucje Ana e Malit - Vladimirskog kraja, nego od znacaja i za opstinu Ulcinj i 
Crnu Goru uopste?"

Odgovor na poslanicko pitanje dao Je mr Milutin Simovic, potpredsjednik 
Vlade za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministar poljoprivrede i 
ruralnog razvoja, a Luid SkreIJa Je komentarisao odgovor.

5. Poslanik dr Suad Numanovic:
„Da lije kriza usporila realizaciju kapitalnih projekata na sjeveru?"
Odgovor na poslanicko pitanje dao Je mr Milutin Simovic, potpredsjednik 

Vlade za ekonomsku politiku i finansijski sistem i minister poljoprivrede i 
ruralnog razvoja, a dr Suad Numanovic Je komentarisao odgovor.

6. Poslanica mr Branka Tanasijevic:
1) „Da li se planira da se dnevni boravci za stara lica, kao vid podrske i 

pomoci ovom dijelu populacije da ostane u svom zivotnom okruzenju, otvore u 
svim opstinama u CrnoJ Gori?"

2) „Osobe starije dobi predstavijaju specificnu i osjetijivu drustvenu grupu, 
cijim se udio u ukupnom stanovnistvu stalno povecava. Da bi kvalitet zivota ovog 
dijela populacije bio na zadovoljavajucem nivou, neophodna Je kontinuirana 
posvecenost zajednice unapredenju njihovog polozaja. Znacajan doprinos u tom 
smislu predstavijaju servisi i usiuge koji su osnovani sa ciljem da se za ovu 
starosnu grupu stvore usiovi u kojima ce se osjecati prihvaceno, zadovoijno i
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sigurno. Posto je usiuga „pomoc u kuci" za stara lica pokazala pozitivne efekte 
na polozaj ove kategorije stanovnistva u Crnoj Gori, interesuje me da li ce se i u 
narednom periodu nastaviti sa realizacijom ovog projekta, da li ce se povecati 
stepen obuhvata starijih osoba koje ce moci da koriste ovu usiugu i da li se 
planira da sve opstine budu obuhvacene ovom vrstom brige za stariju 
populaciju?"

Odgovore na poslanicka pitanja dao je mr Milutin Simovic, potpredsjednik 
Vlade za ekonomsku potitiku i finansijski sistem i ministar poljoprivrede i 
ruralnog razvoja, a mr Branka Tanasijevicje komentarisala odgovore.

7. Poslanik Momcilo Martinovic:
„Tokom proteklog vremenskog okvira, na podrucju Katunske i Rijecke 

nahije realizovano Je niz projekata iz obiasti unapredenja saobracajne 
infrastrukture, a u prvom redu obnova lokalnih puteva. S tim u vezi, interesuje 
me da li su pomenute investicije vec rezultirale pozitivnim efektima na planu 
ruralnog razvoja, odnosno strateskih ciljeva nacionalne poiitike, kao sto je 
podsticanje poljoprivredne proizvodnje i povratak seoskom podrucju?"

Odgovor na poslanicko pitanje dao je mr Milutin Simovic, potpredsjednik 
Vlade za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministar poljoprivrede i 
ruralnog razvoja, a Momcilo Martinovic je komentarisao odgovor.

8. Poslanica Nada Nenezic:
„Kolika je procijenjena vrijednost radova za izgradnju Doma za stare i 

odrasle osobe sa invaliditetom u Niksicu?"
Odgovor na poslanicko pitanje dao je mr Milutin Simovic, potpredsjednik 

Vlade za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministar poljoprivrede i 
ruralnog razvoja.

* * *

Sjednica je prekinuta u 18 sati i 10 minuta, a nastavijena sjutradan 
(23. jula) u 10 sati i 25 minuta.

Zoranu Pazinu, potpredsjedniku Vlade za politicki sistem, unutrasnju i 
vanjsku politiku i ministru pravde, poslanicka pitanja postavili su:

1. Poslanik Predrag Bulatovic:
„Obnovljeni su razgovori Vlade i Crkve i mene interesuje da li mozete reel 

sta ste spremni da promijenite u Zakonu da bi se odustalo od ocigledne namjere 
Demokratske partije socijalista da oduzme imovinu Srpskoj pravoslavnoj erkvi i 
cak da pokusa njenu marginalizaeiju nezakonitom upotrebom drzavne sile i 
realizaeije kongresnog stava Demokratske partije socijalista o formiranju 
posebne crkve. Kako Vam se moze vjerovati nakon svih brutalnih izjava protiv 
crkve do juce, nakon hapsenja vladika i svestenstva, a posebno nakon torture.
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progona, hapsenja velikog broja vjernika Srpske pravoslavne crkve zbog 
zakonitog i mirnog protesta protiv Zakona o slobodi vjeroispovijesti, a i da 
dodamo progon citavog kluba Demokratskog fronta zbog protivijenja usvajanju 
tog zakona, kao i vise krivicnih prijava sa tim u vezi i zbog vase zloupotrebe da 
se ugase litije?"

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje daoje Zoran Pazin, potpredsjednik Viade 

za poiiticki sistem, unutrasnju i vanjsku poiitiku i ministar pravde, a Predrag 
Buiatovic je komentarisao odgovor.

Predsjedavajuci Genci Nimanbegu obavijestio je da ce posianica Zeljka 
Savkovic pitanje kojeje postavila na Cetvrtoj - posebnoj sjednici potpredsjedniku 
Viade za poiiticki sistem, unutrasnju i vanjsku poiitiku i ministru pravde, shodno 
dogovoru, postaviti danas.

2. Posianica Zeljka Savkovic:
„Da ii steceno pravo moze biti oduzeto ako nije progiasen javni interes?“
Odgovor na pitanje posianica zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje daoje Zoran Pazin, potpredsjednik Viade 

za poiiticki sistem, unutrasnju i vanjsku poiitiku i ministar pravde, a Zeljka 
Savkovic je komentarisaia odgovor i postavila dopunsko pitanje.

Predsjedavajuci Genci Nimanbegu je saopstio da ce potpredsjednik Viade 
za poiiticki sistem, unutrasnju i vanjsku poiitiku i ministar pravde odgovor na 
dopunsko pitanje dostaviti u pisanoj formi.

3. Poslanik Slaven Radunovic:
„Da Ii Vi, kao potpredsjednik Viade za poiiticki sistem i ministar pravde, 

smatrate da drzavijanin Crne Gore koji zivi u inostranstvu mnogo duze od dvije 
godine, koji tamo ima odobren staini boravak, tamo radi, ostvaruje svoja prava 
iz sfere socijalne i zdravstvene zastite, koji tamo uplacuje novae u penzioni fond, 
placa porez, koji tamo zadovoljava kulturne, sportsko - zabavne i druge potrebe, 
kome tamo djeca idu u skolu, ima po Ustavu pravo da glasa u Crnoj Gori?“

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje daoje Zoran Pazin, potpredsjednik Viade 

za poiiticki sistem, unutrasnju i vanjsku poiitiku i ministar pravde, a Slaven 
Radunovic je komentarisao odgovor.

4. Posianica Danijela Pavicevic:
„Nakon korona fri periods, Crna Gora je ubrzo stavijena na ervenu listu 

nebezbjednih zemaija zbog naglog porasta broja oboljelih. Iz Instituta za javno 
zdravljejekrajem juna saopsteno kakosu zarazeni gradani importovani izSrbije, 
tacnije iz Tutina i sa fudbalske utakmice koja se odrzavala u Beogradu. Dakle, 
virus su rasirili gradani koji su protivzakonito boravili tamo, a danas imamo preko 
hiljadu i sesto zarazenih, tesko oboljele, na respiratorima i, nazalost, izgubljene 
zivote. S tim u vezi, pitam ministra pravde, sta su nadlezni organ! preduzeli 
povodom narusavanja zdravija velikog broja gradana Crne Gore usijed krsenja
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propisanih mjera? Da li su procesuirani gradani koji su protivzakonito prelazili 
granicu i boravili u zarazenim podrucjima? Da li su pokrenute izvidajne radnje u 
pravcu utvrdivanja odgovornosti lica na pogranicnim punktovima? Sto je ovim 
povodom preduzelo tuzilastvo, tj. da li je imalo bilo kakvu reakciju s obzirom na 
to da krsenje mjera u Rozajama ima za posljedicu masovno narusavanje zdravija 
gradana Crne Gore? Zar nije to najocigledniji primjer selektivne pravde u Crnoj 
Gori?"

Odgovor na poslanicko pitanje daoje Zoran Pazin, potpredsjednik Vlade 
za politick! sistem, unutrasnju I vanjsku politiku I ministar pravde, a Danijela 
Pavicevic je komentarisala odgovor i postavila dopunsko pitanje.

Zoran Pazin, potpredsjednik Vlade za politick! sistem, unutrasnju i vanjsku 
politiku i ministar pravde, daoje odgovor na dopunsko pitanje.

Mevludinu Nuhodzicu, ministru unutrasnjih posiova, poslanicka pitanja
postavili su:

1. Poslanik Milun Zogovic:
„Po cijem naredenju je policija nakon odiuke postupajucegtuzioca Nikole 

Boricica o pustanju na slobodu drzala vise od tri sata zatocenog njegovo 
visokopreosvestenstvo arhiepiskopa cetinjskog Mitropolita crnogorsko - 
primorskogi egzarha Peckogtrona dr Amfilohija Radovica?

Ko je naredio policijacima da, suprotno odiuci tuzioca, satima drzi i 
isleduje Mitropolita? Navedite imena svih poiicijskih funkcionera koje ste 
smjenili ili je protiv njih pokrenut postupak zbog ovako grube zloupotrebe 
sluzbenog polozaja, a u cilju vjerskog progona Srpske pravoslavne crkve u Crnoj 
Gori?*'

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje dao je Mevludin Nuhodzic, ministar 

unutrasnjih posiova, a Milun Zogovic je komentarisao odgovor.
2. Poslanica Marina Jocic:
„Da li je neko po licnoj i komandnoj odgovornosti procesuiran zbog 

prekomjerne upotrebe sile policije priiikom protesta u Budvi, Niksicu, Pljevijima, 
Podgorici, Baru i zbog zloupotrebe oviascenja da se, suprotno Zakonu o 
unutrasnjim poslovima, oduzimaju mobiini telefoni privedenim gradanima?

Da li je neko procesuiran zbog protivustavnog hapsenja cijelog 
poslanickog kluba Demokratskogfronta?“

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje dao je Mevludin Nuhodzic, ministar 

unutrasnjih posiova, a Marina Jocic je komentarisala odgovor.
3. Poslanik Milutin Dukanovic:
„Da li drzavijanin Crne Gore koji vec duze vrijeme zivi i radi u inostranstvu, 

u skladu sa Ustavom, moze da ostvaruje svoje biracko pravo u Crnoj Gori?“
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Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje dao Je Mevludin Nuhodzic, ministar 

unutrasnjih poslova, a Milutin Dukanovic Je komentarisao odgovor.
4. Poslanik Srdan Milic:
„Tokom aktivnosti Uprave policije 17.06.2020. godine u Budvi, 

konstatovane su na sjednici Savjeta za gradansku kontrolu rada policije 
znacajne zloupotrebe oviascenja i prekoracenja u upotrebi sile, pa me interesuje 
koje su se, konkretno, mjere (kaznene, prekrsajne ill neke druge) preduzele 
protiv pocinilaca ovih desavanja - kako protiv neposrednih pocinilaca, tako i 
protiv odgovornih starjesina iz Uprave policije?'*

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje dao je Mevludin Nuhodzic, minister 

unutrasnjih poslova, a Srdan Milic je komentarisao odgovor.

Predragu Boskovicu, ministry odbrane, poslanicko pitanje postavioje:

1. Poslanik Danijel Zivkovic:
„Kojom dinamikom se izvode radovi na putnom pravcu Kosanica-Glibaci-

Bobovo?"
Odgovor na poslanicko pitanje dao je Predrag Boskovic, ministar odbrane 

a Danijel Zivkovic je komentarisao odgovor.

Dragici Sekulic, ministarki ekonomije, poslanicka pitanja postavili su:

1.Poslanik Rados Zecevic:
„Kada ce se konacno zavrsiti stecajni postupak u Kombinatu aluminijuma 

i sta su prepreke da se ovaj postupak do sada nije zavrsio?**
Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje dala je Dragica Sekulic, ministarka 

ekonomije, a Rados Zecevic je komentarisao odgovor i postavio dopunsko 
pitanje.

Dragica Sekulic, ministarka ekonomije, dala je odgovor na dopunsko 

pitanje.
2. Poslanik dr Branko Radulovic:
„Da li ste svjesni da ste za vrijeme Vaseg mandata, imajuci u vidu Vasu 

funkciju i odiuke koje ste potpisali, bill saucesnik mnogih radnji koje su nanijele 
velike i trajne ekonomske, ekoloske i razvojne stete Crnoj Gori i da neke od njih 
spadaju u domen teskih krivicnih djela?“

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje dala je Dragica Sekulic, ministarka 

ekonomije, a dr Branko Radulovic je komentarisao odgovor.
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3. Poslanica dr Draginja Vuksanovic Stankovic:
„Da li Vase ministarstvo i Vlada imaju plan podrske najugrozenijim 

kompanijama u Crnoj Gori, koje su zbog virusa korona dovedene na rub 
bankrota? Kriza izazvana virusom korona je najvise pogodila sektor turizma i 
ugostiteijstva, medutim postoje niz oblasti privredivanja u kojima je pad prihoda 
i preko 95% i gdje bez efikasne i pravovremene pomoci drzave vecina njih nece 
ekonomski prezivjeti ovu godinu. Radi se, prije svega 
turistickim agencijama i rent-a-car kompanijama, koje bez znacajnijeg dolaska 
stranih gostiju ne mogu podmiriti osnovne troskove i koje ce bankrotirati ako u 
narednih par mjeseci ne dobiju odgovarajucu podrsku drzave."

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje daia Je Dragica Sekulic, ministarka 

ekonomije, a dr Draginja Vuksanovic Stankovic Je komentarisala odgovor.

0 suvenirnicama

Dr Srdanu Darmanovicu, ministry vanjskih poslova, poslanicka pitanja
postavili su:

1. Poslanik dr Strahinja Bulajic:
„Kada ce Vlada Crne Gore uputiti zvanican protest Republic! Turskoj zbog 

nasilja nad vjerskom i istorijskom sustinom velike pravoslavne svetinje AJa 
Sofija?"

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje daoje Vladimir Radulovic, drzavni sekretar 

Ministarstva, a dr Strahinja Bulajic je komentarisao odgovor.
2. Poslanik Jovan Jole Vucurovic:
„Da li ce makar pojava korone i mogucnost sirenja zaraze na zaposlene u 

ambasadi Crne Gore u Zagrebu i Vladi Crne Gore, sprijeciti predstavnike 
ovdasnjih vlasti da i ove godine prisustvuju obiljezavanju zlocinacke Oluje u 
Kninu i pocine novu izdaju Crne Gore? Posto ova vlast odiazi u proslost 30. 
avgusta, Demokratski front ce ukinuti ovaj nezdravi potez koji duboko vrijeda 
ponos i dostojanstvo ogromne vecine gradana."

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje daoje Vladimir Radulovic, drzavni sekretar 

Ministarstva, a Jovan Jole Vucurovic Je komentarisao odgovor.

Predsjednik Skupstine Je saopstio da ce, shodno dogovoru, ministarka 
nauke dostaviti pisani odgovor na poslanicko pitanje Radula Novovica.
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Darku Radunovicu, ministru finansija, poslanicka pitanja postavili su:

1. Poslanica Daliborka Pejovic:
„Da li je Ministarstvo finansija vodilo preciznu evidenciju o dodijeljenoj i 

obezbijedenoj pomoci medunarodnih i evropskih organizacija i institucija CrnoJ 
Gori od otpocinjanja korona krize u svijetu? Da li Je pomoc evidentirana po 
namjeni i vrsti, te kako ocjenjujete paket mjera podrske gradanima i privredi u 
iokalnim samoupravama, posebno u Podgorici?"

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje dala Je Snezana Mugosa, generalna 

direktorica Direktorata za lokalnu samoupravu i privredna drustva u vecinskom 
vlasnistvu drzave, a Daliborka Pejovic Je komentarisala odgovor.

2. Poslanik Milan Zogovic:
..Koliko ce treci paket Vladinih mjera uspjeti da pomogne odrzavanju 

finansijske i ekonomske stabilnosti, ili nas na Jesen vec ceka slom Javnih 
finansija i radikaini rezovi koji ce uticati na redovno finansiranje plata i penzija?"

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje dala Je Snezana Mugosa, generalna 

direktorica Direktorata za lokalnu samoupravu i privredna drustva u vecinskom 
vlasnistvu drzave, a Milan Zogovic Je komentarisao odgovor.

3. Poslanik Genci Nimanbegu:
„Uzimajuci u obzir stanje u kojem se danas nalazi nasa ekonomija i 

drustvo, povodom pandemije virusa korona (KOVID-19) i evidentnog direktnog 
uticaja na pad turisticke sezone, interesuje me da li Je Ministarstvo finansija 
uradilo analizu uticaja KOVID-19 na poslovanje ugostiteijskih objekata i davaoca 
privatnogsmjestaja za 2020. godinu. Da li ce Ministarstvo finansija predloziti u 
trecem paketu ekonomskih mjera da se za hotelijere i ugostitelje obezbijede 
zarade za narednih sest mjeseci do 31.12.2020. godine? Da li ce se davaocima 
privatnog smjestaja omoguciti beskamatni krediti za nadolazece mjesece do 
pocetka turisticke sezone 2021. i to u mjesecnom iznosu 1-1,5 prosjecne 
mjesecne zarade, gdje bi garant bila drzava, sa rokom otplate do 2027. godine 
kako bi oni i njihove porodice lakse prebrodili zimski period i koliko toliko 
spremno docekali IJetnJu sezonu 2021? Da li Ministarstvo planira mjeru "Korona 
kredit", kreditnu liniju kojom bi se omogucila finansijska pomoc familijama koje 
ce imati finansijskih poteskoca izazvanih pandemijom KOVID-19?“

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje dala Je Snezana Mugosa, generalna 

direktorica Direktorata za lokalnu samoupravu i privredna drustva u vecinskom 
vlasnistvu drzave, a Genci Nimanbegu Je komentarisao odgovor.

4. Poslanik Miiutin Dukanovic:
„Koliko ocekujete da ce na kraju 2020. godine iznositi Javni dug u odnosu

na BDP?“
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Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje dala Je Snezana Mugosa, generalna 

direktorica Direktorata za lokainu samoupravu i privredna drustva u vecinskom 
vlasnistvu drzave, a Milutin Dukanovicje komentarisao odgovor.

5. Poslanica Danijela Pavicevic:
„PotrebnoJe da mi dostavite primanja odjuna 2019. godine do i sajunom 

2020. godine za svakog izvrsnog direktora i clana Upravnog odbora ili Borda 
direktora preduzeca koja su u drzavnom vlasnistvu ill u njima drzava ima 
odredeni nivo akcija. Takode Je potrebno da dostavite finansijske izvjestaje tih 
firm! za prvih sest mjeseci ili za prvi kvartal 2020. godine?

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje dala je Snezana Mugosa, generalna 

direktorica Direktorata za lokainu samoupravu i privredna drustva u vecinskom 
vlasnistvu drzave, a Danijela Pavicevic je komentarisala odgovor.

6. Poslanik Srdan Milic:
„Koliko je u periodu od 01.01.2007. do 01.07.2020. godine bilo: 
a) primitaka na prihodnoj strani Budzeta Crne Gore po osnovu naknada 

(podatke dostaviti za svaku godinu ponaosob sa pripadajucim prihodom od 
naknada pojedinacno) i pozajmica i kredita (podatke dostaviti za svaku godinu 
ponaosob);

b) izdataka na rashodnoj strani Budzeta Crne Gore po osnovu:
- rashoda za gorivo;
- rashoda za energiju;
-sluzbenih putovanja;
- bankarskih usluga;
- konsultantskih usluga, projekata i studija;
- kamata:
-zakupa, objekata, zemijista, opreme;
-troskova sudskih postupaka;
- izrade i odrzavanja softvera;
- advokatskih, notarskih i pravnih usluga:
- lijecenja van Crne Gore;
- transfers NVO;
-transfers politickim partijama i
- otplate duga.
Podatke dostaviti za svaku godinu ponaosob sa pojedinacnim iznosima za 

svaki gore pomenuti izdatak."
Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje dala je Snezana Mugosa, generalna 

direktorica Direktorata za lokainu samoupravu i privredna drustva u vecinskom 
vlasnistvu drzave, a Srdan Milic je komentarisao odgovor.
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Poslanica Daliborka Pejovic intervenisala je proceduraino i saopstila da 
zbog racionalizacije vremena poslanici Demokratske partije socijalista nece 
postavijati pitanja Aleksandru Bogdanovicu, ministry kulture.

Predsjednik Skupstine je saopstio da je pored poslanika Demokratske 
partije socijalista ministry kyltyre pitanje postavio i poslanik Jovan Jole 
Vycyrovic, ali kako nije prisytan, odredio je prekid sjednice.

* * *

Sjednica je prekinyta u 15 sati i 15 minuta, a nastavijena sjytradan 
(24. jula) y 10 sati i 15 minyta.

Osmany Nurkovicu, ministry saobracaja i pomorstva, poslanicka pitanja
postavili su:

1. Poslanica Ana Nikolic:
„Molim Vas da za crnogorsky javnost, posebno za stanovnike Katunske 

nahije, Cetinja i Niksica, prezentujete sve dostypne informacije o pocetku 
realizacije velikog drzavnog projekta: Izgradnja puta Cetinje - Cevo - Niksic, 
njegovoj dinamici realizacije i predvidenim rokovima zavrsetka, posebno prve 
dionice ovog puta Cetinje - Cevo?“

Odgovor na poslanicko pitanje dao je Osman Nurkovic, ministar 
saobracaja i pomorstva, a Ana Nikolic je komentarlsala odgovor i postavila 
dopynsko pitanje.

Osman Nurkovic, ministar saobracaja i pomorstva, dao je odgovor na 
dopynsko pitanje.

2. Poslanik Rados Zecevic:
„Mozete li mi odgovoriti na bazi informacija koje sigyrno posjedujete, s 

obzirom na resor koji pokrivate, da li ce se saobracajna petija na dionici ayto 
pyta Bar - Boljare, koja se nalazi u selu Krkor, M3 Lijeva Rijeka graditi i zavrsti 
zajedno sa trasom ayto - pyta i naravno sa njom i saobracajni prikijycak za 
Ijevorecka sela do Veryse?"

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i y pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje dao je Osman Nyrkovic, ministar 

saobracaja i pomorstva, a Rados Zecevic je komentarisao odgovor i postavio 
dopynsko pitanje.

Osman Nyrkovic, ministar saobracaja i pomorstva, dao je odgovor na 
dopynsko pitanje.
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S.Poslanik Milorad Vuletic:
„U kontekstu razvojnih planova za Glavu Zete, pitam da li navedeno 

ministarstvo pianira i kada se moze ocekivati rekonstrukcija dionice regionalnog 
puta PG - DG - Bogetici - NK u dijelu od Danilovgrada do Gtave Zete?“

Odgovor na poslanicko pitanje dao je Osman Nurkovic, ministar
saobracaja i pomorstva, a Milorad Vuletic je komentarisao odgovor.

7. Poslanica dr Draginja Vuksanovic - Stankovic:
„Da li ce se i kada ispuniti svi element! kupoprodajnog ugovora prema 

radnicima Port of Adria? Zasto nije postovana odredba o vazenju kolektivnog 
ugovora u roku od tri godine od potpisivanja kupoprodajnog ugovora? Da li je 
upravo ova] element ugovora bio jedan od razloga za nizu prodajnu cijenu 
kompanije Kontejnerski terminali? Ko je, na kraju, odgovoran sto su zaposleni 
Kontejnerskog terminala prevareni i sto je ostecen budzet Crne Gore?"

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje dao je Osman Nurkovic, ministar

saobracaja i pomorstva, a dr Draginja Vuksanovic - Stankovic je komentarisala 
odgovor.

Ministarstvu odrzivog razvoja i turizma, poslanicka pitanja postavili su:

1. Poslanik LuidSkreIja:
„Koji su daiji razvojni projekti prirodnog i turistickog potencijala poznate 

Ade Bojane i da li se razmisija da se u dogovoru sa susjednom Albanijom, osim 
trajektnog granicnog prelaza preko rijeke Bojane, ista ucini plovnim cijelim 
njenim tokom do samoga Skadra, sto bi dodatno ucinilo ovo nadaleko poznato 
ostrvo jos atraktivnijim?"

Odgovor na poslanicko pitanje dao je Damir Davidovic, drzavni sekretar 
Ministarstva, a Luid Skrelja je komentarisao odgovor.

2. Poslanik Mirsad Muric:
„U kojoj fazi je realizacija ski centra Stedim - Hajia i da li pandemija virusa 

korona utice na realizaciju ovog za opstinu Rozaje veoma znacajnog projekta?"
Odgovor na poslanicko pitanje dala je Dragana Genic, drzavna sekretarka 

Ministarstva, a Mirsad Muric je komentarisao odgovor.
3. Poslanik Genci Nimanbegu:
„Sta ste preduzeli u vezi nelegalnog objekta u sklopu lokaliteta Fusha e 

topave na zapadnom dijelu tvrdave? Objekat vec dugi niz godina urusava izgied 
Starog grada, a po sluzbenim zapisnicima se jasno vidi da je odstupano od 
gabarita glavnog projekta, za koji postoji gradevinska dozvola.

Napominjem da je objekat u Kalaju - Starom gradu Ulcinja, koja 
predstavija objekat kulture prvog reda, nelegaino graden, pa me zanima koje ste 
mjere preduzeli ili mislite preduzeti u skorije vrijeme, zaJedno sa Ministarstvom 
kulture, u otklanjanju istog?"



- 15-

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje dalaje Dragana Cenic, drzavna sekretarka 

Ministarstva, a Genci Nimanbegu Je komentarisao odgovor.
4. Poslanica Ana Nikolic:
„Kakavje trenutni status projekta izgradnje novogfudbalskogstadiona na 

Cetinju u smislu opsega i dinamike radova, kao i roka zavrsetka projekta, 
odnosno, da li ce pandemija KOVID-19 uciniti da se dinamika gradnje uspori i 
rok zavrsetka projekta produzi?"

Odgovor na poslanicko pitanje dalaje Dragana Cenic, drzavna sekretarka 
Ministarstva, a Ana Nikolic je komentarisala odgovor.

5. Poslanica Maja Bakrac:
„Kakavje status zavrsetka radova na PPOV-a u Meijinama, kojuje izvodila 

kompanija Mass Gintas i kakavje status projekta izgradnje vodovodne i 
kanalizacione mreze na rivijeri Herceg Novog, kojuje izvodila turska kompanija 
Certicoglu?"

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje dalaje Dragana Cenic, drzavna sekretarka 

Ministarstva, a Maja Bakrac je komentarisala odgovor.

Kenanu Hrapovicu, ministry zdravija, poslanicka pitanja postavili su:

1. Poslanik mr Ervin Ibrahimovic:
„Da li Ministarstvo zdravija prihvata doniranje sredstava od strane 

dijaspore i zainteresovanih gradana za rekonstrukciju i prosirenje prostornih 
kapaciteta Doma zdravija u Rozajama i da li ce resorno ministarstvo na cijem 
ste celu finansijski podrzati ovaj projekat?"

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje dao je dr Kenan Hrapovic, ministar zdravija, 

a mr Ervin Ibrahimovic je komentarisao odgovor.
2. Poslanik mr Boris Mugosa:
„Kolikoje kapitalne medicinske opreme za potrebe zdravstvenih ustanova 

na primarnom, sekundarnom i tercijarnom nivou nabavijeno u prethodne cetiri 
godine i da li se vodilo racuna o regionalnom principu?"

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje dao je dr Kenan Hrapovic, ministar zdravija, 

a mr Boris Mugosa je komentarisao odgovor i postavio dopunsko pitanje.
Kenan Hrapovic, ministar zdravija, daoje odgovor na dopunsko pitanje.
3. Poslanica Zeljka Savkovic:
„Koliko zdravstvenih ustanova u Crnoj Gori ima uraden akto procjeni rizika 

radnog mjesta? Da li je u jedinoj zdravstvenoj ustanovi tercijarne zastite, u 
Klinickom centru Crne Gore uraden akt o procjeni rizika radnog mjesta?"

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi.
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Odgovor na poslanicko pitanje dao je dr Kenan Hrapovic, ministar zdravija, 
a Zeijka Savkovic je komentarisala odgovor i postavila dopunsko pitanje.

Kenan Hrapovic, ministar zdravija, daoje odgovor na dopunsko pitanje.
4. Posianica Vera Buiatovic:
1) „Kao ministar zdravija, da ii misiite da je bezbjedno organizovati izbore 

u CrnoJ Gori kad broj zarazenih raste svakodnevno? Da Ii postoje usiovi za izbore 
i da ii cete preuzeti odgovornost ukoliko dode do sirenja zaraze nakon izbora?*'

Odgovor na pitanje posianica zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na posianicko pitanje daoje dr Kenan Hrapovic, ministar zdravija, 

a Vera Buiatovic Je komentarisala odgovor.
2) „Kako Vi, kao ministar zdravija i potpredsjednik NKT-a, objasnjavate 

nelogicnosti odiuka NKT-a? Dok epidemija u CrnoJ Gori galopira, njeni gradani 
iziaze da rade, Jer kako ste kazaii i ekonomijom se brani Javno zdravije, i koju to 
turisticku sezonu spasavamo kad Je Evropska unija zatvoriia granice za Crnu 
Goru i skinuia Je sa liste bezbjednih zemaija? Da Ii Je briga o javnom zdraviju 
izrazenija u Julu, nego sto Je bila u martu i apriiu, Jer ga sad branimo i 
ekonomijom?"

Odgovor na pitanje posianica zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje daoje dr Kenan Hrapovic, ministar zdravija, 

a Vera Buiatovic Je komentarisala odgovor.
5. Posianica dr LJilJana Duraskovic:
„S obzirom na to da se nalazimo usred pandemije virusa korona, pitam 

Vas ko rukovodi propisnim odiaganjem i unistavanjem medicinskog otpada u 
CrnoJ Gori, gdje taj otpad zavrsava i kako se osigurava da ne bude bezobzirno 
bacen u prirodu?"

Odgovor na pitanje posianica zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje daoje dr Kenan Hrapovic, ministar zdravija, 

a dr LJilJana Duraskovic Je komentarisala odgovor i postavila dopunsko pitanje.
Kenan Hrapovic, ministar zdravija, daoje odgovor na dopunsko pitanje.

Kemalu Purisicu, ministry rada i socijalnog staranja, poslanicko pitanje 
postavila Je Zeljka Savkovic.

Posianica Zeljka Savkovic intervenisala proceduralno i saopstila da, 
saglasno clanu 50 Poslovnika Skupstine, nije dobila trazena obavjestenja i 
objasnjenja iz Ministartva rada i socijalnog staranja, a zatim je presla na 
postavijanje pitanja.

1. Posianica Zeljka Savkovic:
„KolikoJe majki korisnica naknada koje su po Zakonu o izvrsenju Odiuke 

Ustavnogsuda ostvarile pravo na tri godine, bez kojegsu ostale 12. maja 2017. 
godine, a koliko Je majki koJe to pravo treba da ostvare na pet godina, do 12. 
maJa 2022. godine? Koliko jeod ovih majki prestalo da prima ovu naknadu zbog
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smrti? Koliko je majki korisnica naknada, poslije ukidanja naknade, a koje su to 
pravo ostvarile po osnovu cekanja na Zavodu za zaposljavanje, ostvarile pravo 
na neko socijaino davanje, a koliko ih je zbogsmrti prestalo da prima naknadu?"

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj form!.
Odgovor na poslanicko pitanje dao je Zoran Ratkovic, generalni direktor 

Direktorata za rad, a Zeljka Savkovic je komentarisala odgovor.

Dr Damiru Sehovicu, ministry prosvjete, poslanicka pitanja postavili su:

1. Poslanica dr Branka Bosnjak:
„Koliko je od 102 kandidata prijavijenih za upis na studijski program 

Medicina, Univerziteta Crne Gore posjedovalo diploma "Luca 1", a koliko "Luca 
2"? Takode me interesuje iz kojih srednjih skola su bill ovi kandidati koji su 
posjedovali diplomu "Luca" i da li smatrate poraznim da je samo njih 12 od 102 
polozilo prijemni ispit, ali niko sa odiicnim uspjehom i osjecate li odgovornost u 
vezi sa tim?“

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva I u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje dao je dr Damir Sehovic, ministar prosvjete, 

a dr Branka Bosnjak je komentarisala odgovor I postavila dopunsko pitanje.
Dr Damir Sehovic, minister zdravija, dao je odgovor na dopunsko pitanje.
2. Poslanik mr Rasko Konjevic:
„Budzet za bruto zarade za programe: predskolsko, osnovno i srednje 

obrazovanje i administraciju u 2020. godini u odnosu na 2016. godinu uvecan 
je za 20 miliona eura. Budzetom za 2020. godinu za pomenute segments je 
predvideno 137.854.128,98 eura, sto je 20.036.740,95 eura vise novca nego 
2016. godine. Zasto je doslo do uvecanja troskova zarada u ovom vremenskom 
periodu? Na osnovu uvecanih troskova, moglo bi se zakijuciti da je u prethodne 
cetiri godine sektor prosvjete angazovao veliki broj novih izvrsilaca sto nije 
praceno dovoijnim razvojem obrazovne infrastrukture.

Da !i je pri zaposljavanju postovan zakon ili je bilo slucajeva "partijskog" 
zaposljavanja? Ukoliko bi se ujavnosti pojavio neki javni dokaz da ste Vi ili neko 
od Vasih najblizih saradnika ucestvovali u obecavanju zaposljavanja koristeci 
Vasu funkciju ministra prosvjete, a za uzvrat je trazena neka politicka 
protivusluga, biste li pokazali javnu odgovornost i povukli se sa pozicije ministra
prosvjete?

U svjetlu strateskog dokumenta Plan optimizacije u javnom sektoru, koji 
je Vlada usvojila uz kordinaciju sa Evropskom komisijom, gdjeje sektor prosvjete 
jedan od prioritetnih segmenata, da li je I za koliko bilo predvideno smanjenje 
broja zaposlenih u sektoru prosvjete i da li su ostvareni ciljevi u Vasem sektoru 
koji su bill postavijeni ovim strateskim dokumentom?"

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.
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Odgovor na poslanicko pitanje dao je dr Damir Sehovic, ministar prosvjete, 
a mr Rasko Konjevic je komentarisao odgovor.

3. Poslanik mr Ervin Ibrahimovic:
„Da li Ministarstvo prosvjete planira da u zvanicnim udzbenicima likovne 

umjetnosti za osnovno i srednje obrazovanje u Crnoj Gori vise zastupi islamsku 
umjetnost i arhitekturu?"

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje daoje dr Damir Sehovic, ministar prosvjete, 

a mr Ervin Ibrahimovic je komentarisao odgovor.
4. Poslanik dr Budimir Aleksic:
„Sta ce Ministarstvo prosvjete uraditi u okviru svojih zakonskih kapaciteta 

povodom slucajeva izbora u zvanja na Univerzitetu Crne Gore suprotno Zakonu 
0 UCG, Statutu UCG, Zakonu o viskom obrazovanju i mjerilima za izbor u 
akademska i naucna zvanja? Konkretno mislim na izbor Dragutina Papovica u 
zvanje docenta za oblast Opsta istorija starog vijeka 1 i 2 i Istorija Crne Gore u 
srednjem vijeku 112 i na izbor prof. Gorana Barovica u zvanje vanrednog 
profesora, o cemu je proteklih dana i nedjelja opsirno i argumentovano pisala 
domaca i regionalna stampa?“

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje daoje dr Damir Sehovic, ministar prosvjete, 

a dr Budimir Aleksic je komentarisao odgovor.
5. Poslanik mr Boris Mugosa:
„Koji su sve kapitaini projekti u mandatu aktuelne Vlade zavrseni, a koji 

su zapoceti?“
Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje daoje dr Damir Sehovic, ministar prosvjete, 

a mr Boris Mugosa je komentarisao odgovor i postavio dopunsko pitanje.
Dr Damir Sehovic, ministar zdravija, daoje odgovor na dopunsko pitanje.

Predsjedavajuci Genci Nimanbegu je obavijestio da ce, shodno dogovoru, 
ministar sporta dostaviti pisani odgovor na poslanicka pitanja Momcilu 
Martinovicu i Nadi Nenezic.

Suzani Pribilovic, ministarki javne uprave, poslanicka pitanja postavili su:

1. Poslanica Marta Scepanovic:
„lmajuci u vidu potrebu intenziviranja inspekcijskog nadzora u 

posljednjem periodu, te pojacani nadzor kroz zajednicki i koordinirani nadzor 
inspekcija Uprave za inspekcijske poslove u saradnji sa drugim nadleznim 
organima, kolikoje izvrseno inspekcijskih pregleda, broj utvrdenih nepraviinosti, 
broj ukazivanja, broj rjesenja, broj prekrsajnih naloga, iznos izrecenih novcanih
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kazni u prekrsajnim nalozima i finansijski efekat nadzora za period 01.01.2020- 
15.07.2020. godine?"

Odgovor na poslanicko pitanje dala je Suzana Pribilovic, ministarka javne 
uprave, a Marta Scepanovicje komentarisala odgovor.

2. Poslanik dr Budimir Aleksic:
„Da li je Vlada u posljednih pola godine preduzimala bilo kakvu aktivnost, 

u okviru svojih zakonskih kapaciteta, da privoli lokainu samoupravu Gusinja da 
organi te samouprave ispostuju odiuke nadleznih inspekcijskih organa o 
uklanjanju spomenickog kompleksa podignutog u slavu ratnog zlocinca Isufa 
Celaja (Jusufa Celica) u selu Vusanju pored tamosnje osnovne skole?“

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.
Odgovor na poslanicko pitanje dala je Suzana Pribilovic, ministarka javne 

uprave, a dr Budmir Aleksic je komentarisao odgovor.

* * *

Sjednica je zavrsena 24. jula u 15 sati i 30 minuta.
Prekucani fonografski zapis sa sjednice cini sastavni dio ovog zapisnika.

Broj: 00-61/20-7/1 
Podgorica, 23. jul 2020. godine
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